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NÄR DU VILL FÅ
HELA JOBBET GJORT

www.agentreprenad.se

Att vara en framgångsrik 
kommun är inget som 
händer av sig själv!
Härryda kommun är en framgångsrik och fantastisk 
kommun. Det är något som många varit med och skapat, 
det har inte hänt av sig själv. Man brukar säga att ”för 
att bli framgångsrik eller vinnare, måste du agera som 
detsamma”, det kallas vinnarkultur. När politiker vill skapa 
de bästa förutsättningarna för ett tryggt och bra samhälle 
måste vi fatta beslut som möjliggör det. Insikten att det 
är från välmående och växande förtag som skatteintäkter 
skapas är grundläggande. De pengarna ska vi sedan använda 
ansvarsfullt för att vara bäst på att vara kommun. Att ha 
den bästa barnomsorgen, skolan, äldreomsorgen och ett 
rikligt fritids- och kulturutbud är viktigt, och genom bra 
tillgänglig service, och byggande av trygga och trivsamma 
bostadsområden, flyttar barnfamiljer och arbetskraft till 
vår kommun. När företag söker plats för etablering vill 
man vara nära där kompetensen finns och kommunens 
samarbetsvilja med näringslivet kan vara avgörande. Alla 
dessa delar hänger ihop, och en del klarar sig inte utan 
de andra delarna. Vi i Härryda har tillsammans lyckats 

knäcka koden. Att hela tiden vara medvetna om kretsloppet 
”vision–finansiering–kompetens” och arbeta för att hålla 
ihop detta, gör Härryda framgångsrikt. Ingen klarar det 
själv, utan vi alla måste göra det tillsammans.

Min ambition som kommunstyrelsens ordförande är att 
fortsätta Härrydas framgångsresa i så bred politisk samsyn 
som möjligt. Vinnarkulturen hos oss alla är avgörande – vad 
skulle alternativet vara?

Per Vorberg

Per Vorberg (M) 
Kommunstyrelsens ordförande
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Hör av dig till oss på 
040-699 09 00 eller hello@jssverige.se

Vill ni också ha en  
professionell broschyr?
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KVALITET – MILJÖ – TEKNIK
Vi är service- & entreprenadföretaget inom el, tele, data, solceller och  

elbilsladdning som projekterar både stora och små uppdrag.
Våra kompetenta elektriker utför uppdrag i hela Storgöteborg med omnejd.

Växel: 031-12 26 20
info@elinvast.se • teknik@elinvast.se
www.elinvast.se

Lakehouse – en 
signaturbyggnad i 
världsklass
Lakehouse vid Landvettersjön i Mölnlycke är ett hus med 
möjligheter – och för stora drömmar. Designat och byggt 
av Snøhetta och Next Step Group i den nya stadsdelen 
Wendelstrand.

Lakehouse är designat för att skapa harmoni mellan natur 
och kultur i ett gammalt stenbrott, där ny byggnation läker 
såren i naturen, och skapar möjligheter för framtiden.

Arkitektbyrån Snøhetta behöver egentligen ingen närmare 
presentation. På sin meritlista finns ikoniska projekt som 
operahuset i Oslo, biblioteket i Alexandria och National 
September 11 Memorial Museum på Ground Zero i New 
York.

Med en bruttoarea om 6 262 kvadratmeter, fem våningar 
och 18 meter högt, tornar Lakehouse upp sig som ett nytt 
landmärke i Härryda kommun. Byggnaden rymmer både 
kontor, co-working, restaurang, wellness, multisal och 
inspirationsarena. Runt Lakehouse byggs tusen bostäder i 
olika boendeformer och storlekar. Området innehåller också 
skola, mobilitetshub samt har närheten till Landvettersjön.

Lakehouse är skapat för att man skall kunna nätverka både 
lokalt och globalt. En plats med fokus på hållbarhet, byggt 
i trä med modern och internationell arkitektur. Härryda 
kommun har många företagsparker med framgångsrika 
företag som har fokus på lager och logistik. Med Lakehouse 
skapas också möjligheter för företag inom design, arkitektur, 
hållbarhet och innovation att hitta en plats för att samarbeta 
och skapa nya lösningar.

 

Läs mer om Lakehouse på 
Next Steps hemsida:

wendelstrand.nextstep.se/lakehouse
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Anna Strömwall

Landvetter flygplats 
– en möjliggörare
Göteborg Landvetter Airport är Sveriges näst största flygplats och drivs av Swedavia. Med sitt 
läge i Härryda kommun är flygplatsen en stor tillgång för företagare och regionen i stort. Visste 
du till exempel att 80 procent av inrikesresenärerna och 60 procent av utrikesresenärerna är 
affärsresenärer? Anna Strömwall är flygplatsdirektör, och med det är hon ytterst ansvarig för 
flygplatsens verksamhet. 

– Flygplatsen är viktig för Härryda ur flera perspektiv. 
Dels som arbetsplats med ca 100 olika arbetsgivare och 
ungefär 3500 anställda, dels är den internationella och 
nationella tillgängligheten som vi skapar otroligt viktig för 
näringslivet, berättar hon. 

Just nu pågår arbetet med Airport City, en utbyggnad av 
Landvetter för att bli en ännu starkare logistikplats och 
ett företagscentrum. Etapp 1 är redan slutsåld och etapp 2 
planeras för fullt.

– Framöver kommer vi att växa som arbetsplats och kunna 
erbjuda ännu fler arbetstillfällen. För ett år sedan invigde vi 
vårt nya hotell och nu satsar vi vidare med en företagspark 
och utökar logistikverksamheten. Det innebär också att det 
kommer vara ännu mer trafik ut hit, så det påverkar hela 
infrastrukturen med kollektivtrafik och allt, säger Anna 
Strömwall.

Landvetter ligger också i framkant gällande miljöarbetet. 
Flyget har höga krav på sig gällande den gröna 
omställningen och på Landvetter har man arbetat fokuserat 
med frågan sedan 2010.

– Då tog vi ett beslut att vi måste börja utifrån oss själva 
och så att säga sopa framför egen dörr först. Vårt första mål 
var att ha en helt fossilfri verksamhet på flygplatsen till år 
2020, vilket gällde egna fordon, uppvärmning och mycket 
mer. Det klarade vi av. Vårt nästa mål i branschen är att alla 
inrikesflyg ska vara fossilfria till 2030, och år 2045 ska alla 
flyg som lyfter från Sverige vara fossilfria, säger Anna. 

Varför är det viktigt att flyget ställer om?

– Hållbarhetsfrågan är jätteviktig för oss, för om man ska 
resa långt så finns det egentligen inga andra alternativ än 
flyget. Vi måste vara en del av lösningen och hjälpa till där 

vi kan, och vi ser redan stor teknisk utveckling gällande 
alternativa bränslen. 

Hur skulle du beskriva samarbetet med Härryda 
kommun?

– Det är en jättehäftig resa som Härryda har gjort och är 
inne i. Att verka som företag i en sådan kommun är en 
stor fördel, där man har ett väldigt gott samarbete med 
kommunen, näringslivsenheten och kommunalråden. Vi ser 
särskilt positivt på allt engagemang som läggs ner för att 
skapa en positiv miljö för företagare, och även om vi inte 
har så många andra inom flygbranschen att samverka med 
i kommunen har vi mycket dialog med verksamheter inom 
kommunen och får värdefulla perspektiv.
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Det lösningsfokuserade  
familjeföretaget med snabba 
beslutsvägar och stort hjärta.

Vår styrka är större områden, 
industritomter,, infrastrukturprojekt 
och nya bostadsområden med 
masshantering inklusive sprängning.

www.naschakt.se



Härryda kommun 
– ett perfekt läge
Catena har 125 fastigheter i Sverige och Danmark, med cirka 2,2 miljoner kvadratmeter 
uthyrningsyta med inriktning på logistik. Johan Franzén är operativt ansvarig på företaget och 
ansvarar bland annat för affärsutveckling och förvaltningsorganisation. 

– Vi har vårt huvudkontor i Helsingborg och regionkontor 
i Härryda, Malmö och Nyköping. Från Härryda täcker vi 
region Göteborg/Jönköping, förklarar han. 

Geografiskt läge är viktigt när Catena ska expandera och 
ägna sig åt så kallad Smart logistik, där man kan erbjuda 
kunderna hela kedjan från att en produkt produceras till att 
den når slutkunden. Här väger man in förutsättningar för 
lokalerna, med närhet till bland annat genomfarter, hamnar 
och flygplats. Härryda passar enligt Johan Franzén perfekt 
in i den mixen. 

– Härryda har en fantastisk position i Västsverige där man 
har nära till Göteborgs hamn och Landvetter, men även kan 
fånga upp gods som kommer söderifrån utan att behöva ta 
sig över Hisingen, som kan vara ganska struligt med tunga 
fordon. Dessutom är Härryda en otroligt bra kommun att 
verka i, säger Johan. 

På vilket sätt då?

– Jag skulle säga att det är den bästa kommun jag har haft 
kontakt med. De är otroligt serviceminded och lyhörda inför 
våra behov. De hjälper oss med allt från detaljplansfrågor till 
bygglovsärenden och de har varit väldigt förutseende med 
att plocka fram mark.

Johan Franzén lyfter också fram kommunens vilja att 
ständigt utvecklas och expandera som viktiga skäl till varför 
Catena trivs så bra. 

– De är kundfokuserade på ett sätt som inte många 
kommuner är. De har en väldigt aktiv näringslivsenhet 
och jobbar mycket med att man ska knyta kontakter inom 
kommunen. Det gör att man träffar både potentiella 
kunder och potentiella lokala leverantörer. De har också en 
kunnighet som sticker ut, de ligger absolut i topp där. 

Catena arbetar fokuserat med hållbarhetsfrågor. Bland annat 
ska man gå till ett netto: noll gällande koldioxidutsläpp till 

2030 och vara nettopositiva gällande biodiversitet samma 
år. Just nu har man två stora projekt på gång i Härryda, 
när man bygger upp två stora lokaler till Menigo och MM 
Sports.

– Menigo är en livsmedelsgrossist som vi ska bygga ett 
45 000 kvm stort centrallager till. Där bygger vi hela 
stommen i trä, vilket är ganska unikt, och det gör vi 
självklart kopplat till hållbarhet. Vi tar också vara på 
regnvatten, ser till att ta vara på överskottsenergin från 
deras frysar och kylar så anläggningen blir självförsörjande 
på värme. Till MM Sports ska vi bygga ett 9 000 kvm stort 
lager, och utöver det har vi 35 000 kvm kvar att utveckla i 
området. 

Hur ser framtiden ut förutom det?

– Vi ser att vi har möjlighet att göra affärer trots lite 
mer utmanande tider som väntar. Vi hoppas att Härryda 
fortsätter att ta fram mark och detaljplaner så man kan 
framtidssäkra utvecklingen av verksamheterna här i 
kommunen. 

Johan Franzén
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Vi bygger framtidens 
bostadsområden
Hällingsjö Hus producerar och prefabricerar hus och genomför entreprena-
der. Vi är ständigt i framkant när det gäller teknik och design, och våra kunder 
värdesätter det hantverk vi levererar och har levererat i snart 30 år.

www.hallingsjohus.se



• Avgaskonvertering
• Motoroptimering
• HHO Carbonclean
• Bränslebesparing
• Diagnostik
• Avgasrening
• DPF & Ad-blue

Tel: 031-72 40 140 • E-post: info@pronox.nu • Hemsida: www.pronox.nu 

Råda Säteri – ett 
utflyktsmål med 
unika möjligheter
Härryda kommun äger och utvecklar Råda Säteri som är 
ett mycket populärt och uppskattat utflyktsmål för både 
kommunens invånare och tillresta besökare.

I den unika 1700-talsmiljö med välbevarade 
herrgårdsbyggnader och storslagna naturmiljöer hittar du 
trädgårdscafé, butiker, crêperi och i säsong, självplock av 
snittblommor. Råda Säteri är en levande och attraktiv plats, 
perfekt för rekreation och inspiration, för alla generationer 
året om.

Trädgården med de stora grönytorna och den levande 
köksträdgården är en upplevelse i särklass och som är öppen 
för alla besökare att njuta av. Här kan barnen leka, de vuxna 
dra in doften från örter och blommor och upptäcka binas flit 
i köksträdgårdens demonstrationskupa. Naturområdet kring 
Råda Säteri är ett naturreservat som sträcker sig runt hela 
Rådasjön.

Råda Säteri har en välbevarad och kulturhistoriskt intressant 
miljö med en historia som sträcker sig från 1300-talet och 
framåt. Mangårdsbyggnaden uppfördes av Martin Törngren, 

direktör vid Ostindiska kompaniet år 1772. Törngren var 
gift med Sara Chambers, vars bror Sir William Chambers 
var en framgångsrik arkitekt. Även om inga originalritningar 
har hittats är det rimligt att tro att det var just William 
som ritade byggnaden. Flera kända personer har gästat 
Råda Säteri genom åren, bland annat Albert Einstein och 
flera av gästerna har lämnat sin signatur i husets speciella 
”gästbok” – de har ristat in sitt namn och hälsningar i tre 
fönster på husets övervåning. I Bagarstugan finns under 
sommarmånaderna en öppen utställning om Råda Säteri och 
dess historia.

Läs mer om Råda Säteri på 
deras hemsida:

radasateri.harryda.se
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En modern stadsdel 
– formad av och för 
sin omgivning
Wendelstrand är ett nytt bostadsområde som växer fram vid 

Landvettersjön i Mölnlycke. En hållbar stadsdel för dig som 

vill leva i samtiden, utan att lämna naturen.

wendelstrand.nextstep.se
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Kontakta oss!
Helena Alterby Nordström, 
Näringslivschef 
031-724 87 76 
helena.a.nordstrom@harryda.se

Anna Sjöström,  
Företagslots 
031-724 87 71 
anna.sjostrom@harryda.se 

Hanna Gahnström,  
Platsutvecklare 
031-724 63 46 
hanna.gahnstrom@harryda.se 

Helena Neem, 
Besöksnäringsutvecklare 
031-724 87 75 
helena.neem@harryda.se

Härryda har framtiden för sig. Vi har ett viktigt 
logistikläge mellan Göteborg och Borås och vi 
har människor i kommunen som brinner för 
företagande. Vi har också redan lockat till oss 
många av de bästa företagarna i landet, och 
framgång föder framgång. Det är tillsammans 
med våra duktiga företagare som vi kan skapa 
ett ännu bättre företagsklimat och vi vill gärna 
höra dina tankar och idéer om vad du tycker att 
vi ska göra. Kontakta oss gärna, så lyssnar vi!

Näringslivs
policy

• Företagen prioriteras

• Företagen är våra kunder

• Företagen utvecklar 
Härryda kommun

Sveriges bästa 
näringslivskommun
Härryda kommun vill vara Sveriges bästa näringslivskommun. Vi har redan kommit en bra bit på 
väg. De senaste tio åren är vi regelbundet listade som en av de tio bästa näringslivskommunerna 
i landet. Vi arbetar strategiskt med vår näringslivspolicy och våra sex fokusområden för att bli 
ännu bättre. 

Fokusområden:
• Kompetensförsörjning
• Attraktionskraft
• Infrastruktur och tillgänglighet
• Markberedskap och fysisk planering
• Företagsklimat
• Innovationskraft
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